



Produktbezeichnung: Halter für Putzfassaden für FBS 40/ Halter für Klinker-/Sichtfassaden für FBS 40 Product designation:

Technische Daten: Legierung: EN AW 6060 T66/ EN AW 6063 T6 nach EN 573-3

Mechanische Eigenschaften nach EN 755-2

Alloy: EN AW 6060 T66/ EN AW 6063 T6 according to EN 573-3

Mechanical properties according to EN 755-2

Abzugsmaß: Dimension to be deducted:

Verpackungseinheiten/VE: 100 Stück/VE 100 pieces/PU Packaging units/PU:

Ausladungen:

**Overhangs** 

Oberflächen auf Lager:

Surfaces in stock.

Eigenschaften:

Features Hinweise:

Technical data:

Notes

Bracket for plaster walls for FBS 40/ Bracket for clinker brickwork or exposed facades for FBS 40

Pressblank/ Mill finished

Fensterbankhalter dienen der Stabilisierung der Fensterbank.

Window sill brackets are used to stabilise the window sill.

Für nicht gedämmte Putzfassaden empfehlen wir den "Halter Putz", für Klinker-/Sichtfassaden empfehlen wir den "Halter Sicht". Die Halter werden an der tragenden Wand befestigt und an der Fensterbanktropfkante eingehakt. Wir empfehlen den Halter mit maximalem Abstand zum Rand der Fensterbank von 40 cm und dann alle min. 60 cm einzusetzen. Empfohlen ab einer Ausladung von 150 mm. Erhältlich für Tropfkante 40 mm.

We recommend the "plaster bracket" for uninsulated plaster facades and the "clinker bracket" for clinker brickwork or exposed facades. The brackets are fixed onto the load-bearing wall and are hooked into the window sill drip edge. We recommend using the bracket with maximum distance of 40 cm from the end of the window sill and then at least every 60 cm. Recommended for overhangs starting from 150 mm. Available for 40 mm drip edge.

